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Από το υπ’ αριθ. 29/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 581/99 
 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μετακίνησης του αντιδημάρχου 
κ. Κων/νου Πουλασουχίδη στο εξωτερικό. 

 
       Σήμερα 29 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ.  Βαφείδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης  
7. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  584/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης,Ε. Σοφιανίδης. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.    585/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησαν  οι κ.κ.  Σ. Παναγιωτίδης,  Θ.   Σιδηρόπουλος.   
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 586/99  απόφασης 
18. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν  οι  κ.κ.  Ν. Χαμαλής, Λ. Τσαβδαρίδης. 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 4) Κατά  τη   συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 587/99    απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ουρσουζίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’ αριθ. 588/99  απόφασης  
22. Ε. Σοφιανίδης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
 
 
 



 
 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε  το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον, ο κ. πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο 
συμβούλιο ότι: 
 Στη συνέχεια της απόφασης του Δ.Σ. και την έκφραση ανησυχίας που είπε 
προς το Ν.Σ. και στη διοικούσα επιτροπή της ΤΕΔΚ, για το θέμα της διαχείρισης των 
στερεών αποβλήτων, έγιναν 2 συναντήσεις. 
 Η μία έγινε από τη διοικούσα επιτροπή της ΤΕΔΚ και η 2η από τον κ. 
Νομάρχη. Ο κ. Νομάρχης έκανε πρόταση σ' όλους τους παριστάμενους Δήμους, για 
ένα συγκεκριμένο τρόπο διαχείρισης  των στερεών αποβλήτων και επειδή υπάρχει 
ένα αντίστοιχο εργοστάσιο στη Γάνδη, πρότεινε να παει μια αποστολή, για να γίνει 
μία επίδειξη αυτού του εργοστασίου. Τα αεροπορικά εισιτήρια θα τα  καλύψει η 
Νομ/κη Αυτ/ση. 
 Ορίστηκε αυτό να γίνει στις 13 Δεκεμβρίου. Αυτός που θα παει θα είναι ο 
αρμόδιος Αντιδήμαρχος ο κ. Πουλασουχίδης. Γι αυτό προτείνεται να εγκρίνει το Δ.Σ. 
τη μετάβασή του. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
 Ουρσουζίδης: Ο κ. Πουλασουχίδης είναι δικηγόρος. Έχουμε έναν βιολογικό 
καθαρισμό που λειτουργεί. Έχουμε ανθρώπους που θα πάνε εκεί θα δουν και θα 
καταλήξουν σε κάποια πράγματα, καλύτερα από έναν δικηγόρο. 
 Προτείνω στο σώμα να παει ένας άνθρωπος από τον βιολογικό καθαρισμό 
ούτως ώστε να έχουμε εδώ μία τεκμηριωμένη άποψη. 
 Δήμαρχος: Μιλάμε για ΧΥΤΑ. 
 Ουρσουζίδης: Κάποιος που δουλεύει σε βιολογικό καθαρισμό θα κατανοήσει 
καλύτερα. 
 Πουλασουχίδης: Δεν ζήτησα εγώ να παω. Ο Νομάρχης θα παει με 
αντιπροσωπεία απ' όλους τους Δήμους. Εγώ δηλώνω ότι δεν πρόκειται να παω. 
 Σκουμπόπουλος: Ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος είναι ο κ. Πουλασουχίδης. 
Προτείνω να πάει και ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ ο κ. Δελαβερίδης. Δύο να στείλουμε 
εμείς. 
 Ουρσουζίδης: Επιμένω στην πρότασή μου. Θεωρώ ότι είναι ωφέλιμο να πάει 
ένας άνθρωπος που είναι κοντά στο αντικείμενο. Δεν νομίζω ότι είναι το πιο 
κατάλληλο πρόσωπο ο κ. Πουλασουχίδης. 
 Πουλασουχίδης: Είχα ενημερώσει το Δ.Σ., στις Βαρβάρες, ότι έχουμε μία 
πρόσκληση ως Δήμος να δούμε τον ΧΥΤΑ , που έγινε στην Κατερίνη. Είχα πει 
όποιος σύμβουλος ενδιαφέρεται να δει πως γίνεται και πως λειτουργούν οι σύγχρονοι 
ΧΥΤΑ, να πάμε. Σας πληροφορώ ότι πήρα τον επιστάτη καθαριότητας και πήγα. 
Πήγα γιατί είναι το αντικείμενό μου και οφείλω να είμαι ενημερωμένος. 
 Για το συγκεκριμένο θέμα. Ως Δήμος πήραμε μία πρόσκληση από την ΤΕΔΚ 
και ταυτόχρονα απ' τον Νομάρχη, για 2 συσκέψεις. Ήταν την ίδια μέρα, για να 
ενημερωθούμε για τις εξελίξεις στο θέμα των ΧΥΤΑ. 
 Ως αρμόδιος Αντιδήμαρχος πήγα και στις 2 συσκέψεις. Ξαναέγινε καινούρια 
σύσκεψη στην Καβάσιλα, όπου ήρθε και εκπρόσωπος των μελετητών, που έχει 
αναλάβει το θέμα της μελέτης των ΧΥΤΑ Ν. Ημαθίας, και μας ενημέρωσε. Πήρα μια 
ιδέα για το τι μπορεί να γίνει στο νομό. 
 Η πρόταση του κ. Νομάρχη ήταν: Όλοι οι Δήμαρχοι του Ν. Ημαθίας με έξοδα 
που καλύπτει η Νομαρχία να πάνε στη Γάνδη, για να παρακολουθήσουν το θέμα. Ο κ. 



Δήμαρχος μου είπε ότι επειδή είναι το αντικείμενό μου, δεν έχει λόγο να πάει  ο ίδιος 
και ότι πρέπει να πάω εγώ. 
 Εγώ σας ενημερώνω ότι δεν αισθάνομαι καθόλου ευχάριστα που είμαι  
Αντιδήμαρχος κι έχω την έξωθεν κριτική ότι είμαι Αντιδήμαρχος για να 
εκμεταλλευτώ κάποια πράγματα. Αισθάνομαι μεγάλη πικρία που ακούω αυτά τα 
πράγματα. 
 Δηλώνω ότι δεν πηγαίνω σ' αυτό το ταξίδι. Ας πάει ο Δήμαρχος ή 
οποιοσδήποτε θέλει να δει και να μ' ενημερώσει όταν θα γυρίσει. Θα μου είναι πολύ 
πιο ευχάριστο και βολικό. 
 Δήμαρχος: Οι αποφάσεις είναι πολιτικές δεν είναι τεχνοκρατικές. Νομίζω ότι 
ο κ. Πουλασουχίδης, πρέπει να είναι ο άνθρωπος που θα πάει. 
 Είναι ντροπή να πάει μία πολιτική εκπροσώπηση με επικεφαλής τον κ. 
Νομάρχη και ο Δήμος Βέροιας να στείλει μη πολιτικό πρόσωπο. Η αποστολή είναι 
από πολιτικούς. Μακάρι να μπορούσα να πάω εγώ. Ο λόγος που δεν μπορώ να πάω 
είναι ότι πρέπει να φαω 3 μέρες για να πάω οδικώς. Γι αυτό παρακάλεσα τον κ. 
Πουλασουχίδη. 
  Τον παρακαλώ και τώρα να μην επιμένει στην άρνησή του. Πρέπει να 
εκπροσωπήσει πολιτικά την πρωτεύουσα του νομού μ' αυτό το ταξίδι και να έχουμε 
και μία πρωτογενή άποψη από τον κ. Αντιδήμαρχο, για το πώς λειτουργεί το 
σύστημα. 
 Πρόεδρος: Θεωρώ ότι ο κ. Πουλασουχίδης πρέπει ν' ανακαλέσει αυτό που 
είπε και το σώμα ομόφωνα να εγκρίνει τη μετάβασή του. 
 Πουλασουχίδης: Δεν θέλω να λεω κάτι και μετά να το αναιρώ. 
 Δήμαρχος: Αν δεν μπορεί να πάει ο κ. Πουλασουχίδης ας πάει ο κ. 
Ποτουρίδης, ο οποίος είχε 4 χρόνια αυτή την αρμοδιότητα. Πρέπει να πάει κάποιος 
που έχει σχέση με το σύστημα και που γνωρίζει το αντικείμενο. 
 Σκουμπόπουλος: Θα ήθελα να παρακαλέσω τον κ. Αντιδήμαρχο να πάει γιατί 
πολιτική είναι η επιτροπή που θα πάει. 
 Κε Αντιδήμαρχε εσείς είστε ο αρμόδιος. Για πρώτη φορά αρνείστε προσφορά 
υπηρεσίας και δεν έχετε επιχειρήματα που μας πείθουν. Είμαστε η πρωτεύουσα του 
νομού και θα έλεγα να πάει και ο κ. Δελαβερίδης, για να γίνει και το κέφι του κ. 
Ουρσουζίδη. 
 Πρόεδρος: Εγκρίνει το σώμα; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.-Την ανάγκη μετακίνησης του αντιδημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη στην 
Γάνδη στις 12-15/12/99 προκειμένου να επισκεφθεί, με αποστολή της Ν.Α. Ημαθίας, 
εργοστάσιο διαχείρισης στερεών αποβλήτων. 
3.-Τις διατάξεις των άρθρων 97,106, 119 και 175 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
             Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη.  
             Β)Εγκρίνει τη μετακίνηση του αντιδημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη στην 
Γάνδη στις 12-15/12/99 προκειμένου να επισκεφθεί, με αποστολή της Ν.Α. Ημαθίας, 
εργοστάσιο διαχείρισης στερεών αποβλήτων. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    581/1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I. Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 M. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Πουλασουχίδης Λ.  Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος  Ε. Σοφιανίδης 
 Κ.  Κόλβατζης Ε.  Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Γκαβαϊσές Ι. Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή 
 Ν.  Χαμαλής Ε.  Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π. Πιτούλιας   
 Μ.  Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια       30-12-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


